

HYOSUNG/CREORA

Sportliche Fasern Sporty fibers



Foto: Creora

Creora, die Elastan-Marke des koreanischen Herstellers Hyosung Corporation, kommt mit Stoffinnovationen aus recycelten Materialien zur ISPO, die auf sportliche Einsatzbereiche zielen. Als weltgrößter Hersteller von recyceltem Nylon und recyceltem Polyester arbeitet Hyosung stetig daran, sowohl die produktionsbedingten Abfälle als auch den Energie- und Wasserverbrauch zu reduzieren. Für die Verwendung von recycelten Materialien und die Sicherstellung einer umweltfreundlichen Produktion hat das Unternehmen das „Global Recycle Standard“-Zertifikat (GRS) erhalten. Neu präsentiert wird unter anderem das Material „Mipan regen aqua-X“, ein recyceltes Nylon (Polyamid) mit kühlender Wirkung, das sich gut für Lauf-, Bike- und Fitnessbekleidung eignet. Auch recyceltes Polyester ist neu im Programm.

Creora, the elastane brand of the Korean manufacturer Hyosung Corporation, is coming to ISPO with fabric innovations made of recycled materials aiming at several sports activities. Being the world's largest manufacturer of recycled nylon and polyester, Hyosung is constantly working on reducing both production-related waste and energy and water consumption as much as possible. The company has been awarded the Global Recycle Standard certificate (GRS) for the use of recycled materials and for ensuring environmentally friendly production. The "Mipan rain aqua-X" material, a recycled nylon (polyamide) with a cooling effect, will be presented for the first time. To improve the chlorine resistance of swimming and triathlon clothing, "Mipan rain aqua-X" is additionally finished with "creora highclo". Recycled polyester called "rain cotna" is also new in the range.

PERFORMANCE DAYS

Für Funktion und Fashion For fashion and function

Vor Kurzem erst hatte Performance Days bekannt gegeben, auf das Gelände der Messe München umzuziehen. Und nun folgt bereits die zweite Neuheit: Derzeit wird unter dem Arbeitstitel „Functional Fabric Fair“ ein Messeformat entwickelt, das funktionelle (Sport-)Stoffe der Fashionwelt vorstellen wird. Ort und Zeit für die Premiere der neuen Messe Ende Juli sind prominent gewählt: Sie wird während der New York Fashion Week im New Yorker Javits Center stattfinden, in dem zur gleichen Zeit auch die Meetingräume der Fashion Brands und die Messe Texworld zu finden sind. Das bekannte Format mit standardisierten Ständen, Stoff-Forum, Vorträgen und kostenlosem Eintritt soll ebenfalls in New York umgesetzt werden.



Foto: Performance Days

Only recently, Performance Days announced that it is moving its trade fair for active sports materials to the grounds of Messe Munich. The second novelty follows in rapid succession: Performance Days is currently developing a trade fair format under the working title "Functional Fabric Fair", which will present functional (sports) fabrics to the fashion world. The venue and time for the premiere of the new trade fair in late July have been chosen prominently: It will take place during the New York Fashion Week in the penthouse of the New York Javits Center, which also houses the meeting rooms of the fashion brands and the Texworld trade fair. The format of the Performance Days with standardized stands, fabric forum, lectures and free admission is also to be implemented in New York. This new format is made possible by cooperation with Reed Exhibitions, the world's leading trade fair organizer, which is also responsible for FIBO

ORTOVOX

Tierschutz

Ortovox ist für seine nachhaltigen Maßnahmen bekannt. Jetzt hat das Unternehmen aus der Nähe von München einen weiteren Baustein seinem Nachhaltigkeitsprogramm hinzugefügt: das „Ortovox Wool Promise“ OWP. Mit diesem Wollstandard konzentriert sich Ortovox auf die Bereiche Tierschutz, Farm- und Landmanagement sowie Schlachtung und Transport der Schafe, die die Wolle für Ortovox-Bekleidung liefern.



Animal welfare

Ortovox is known for its sustainable actions. Now, the company has added another element to its sustainability program: The Ortovox Wool Promise OWP. With this wool standard, Ortovox focuses on the areas of animal welfare, farm and land management as well as the slaughter and transport of sheep supplying wool for Ortovox clothing. More than 60 indicators are checked on the farms in annual audits by certified, independent auditors. In addition, a certified traceability system will be used.